
 
 

 

DAGSORDEN TIL MØDE I SKOLEBESTYRELSEN 

Tirsdag 28. september 2022, kl. 17.00-19.00 i personalerummet. 

 

Fraværende: Anne Friis, Anja Primdahl, Kris Østergaard 

 

1. Status på ombygning 
 

Rundvisning på skolen. 

2. Fast punkt: Nyt fra skoleledelsen: 
 

 Seneste nyt 
 Tilsyn med eleverne før skoledagens 

begyndelse. 
 
 

Ny lærer til 1.klasse. Starter efter 
efterårsferien.  
En lærer, der er ansat i de ukrainske klasser, 
stopper pr. 31. oktober. 
Vi har en medarbejder der går på pension pr. 
30. september og en medarbejder der går på 
pension med udgangen af november.  
En del sygdom blandt personalet, så meget 
vikardækning. 
 
Vi har elever, der møder ret tidligt på skolen, 
som ikke er tilmeldt SFO. Der er først tilsyn 
med eleverne fra kl. 8.00, så det overvejes, 
hvordan vi kan kommunikere det ud igen.  

3. Fast punkt: Orientering om 
budget/regnskab: 

 
 Der orienteres også om den 

kommunale budgetaftale for 2023-
2026. 
 

Et ønske fra skolebestyrelsen om, at der 
kommer bilag til økonomi-snakken fremover. 
 
Der er fastfrysning af lønmidler, så der er 
færre lønkroner fra 2023 og frem til 2026. 
Der er givet høringssvar fra skolebestyrelsen 
i forhold til budgettet. 
Der skæres ned på antallet af 
sprogpædagoger i børnehaverne. 
Det forventes, at regnskabet for 2022 ender 
med et minus på ca. 2 mio. kr. Det er især 
SFO-delen, der koster. Det kan betyde 
reduktion i timer til almen-sfo. Herudover 
kan der kigges på før-skole-perioden. Dette 
kigges der på i samarbejde med SFO-
lederen. Special-sfo´en er underfinansieret. 
 
Ombygningen har kostet skolen ca. 
600.000,-. Der er mange vikarudgifter, som 
også påvirker økonomien. 
Der er ikke de store bekymringer for 
økonomien for 2023.  
Der er i budgettet afsat kr. 1,5 mio. kr årligt 
til læringsmiljøer på skolerne. 
Der er afsat midler til renovering af skoler: 
Humlum, Bremdal og Langhøjskolen. 



 
4. Fast punkt: Nyt fra elevrådet 

 
Der er ønske om teater-ringning.  
Mellemtrinnet vil gerne have flere 
udeområder og nye net til fodboldmål  
Flere vandautomater – måske en i det nye 
fællesområde.  
Udskolingsråd: Der har været 2 møder, hvor 
der er drøftet det nye fællesområde. Der er 
afgivet høringssvar til den nye Børne-/unge 
politik. 
Ønske om mere bevægelse i timerne. 
 
Fra Ledelsen: 
Der er problemer med engangs-E-cigaretter 
(Puff-bars). Det er også noget, der florerer 
på Limfjordsskolen.  
Der er kontakt til Politiet og SSP. De er 
inviteret ud til en fællessamling på skolen for 
udskolingen. 
 
 
 
 

5. Nyt fra bestyrelsens medlemmer: 
 

 Tilbagemelding fra forældremøder 
 Fremtid i Lagunen 
 Skolekoncerter 

 

Tilbagemeldinger fra forældremøderne: 
 
Der har været røster fremme om flere ting, 
hvor forældre oplever, at der er ret store 
forskelle i, hvad elever oplever/får at vide. 
Fx – skønskrift – skal det være gældende 
Hvornår ligger skole-/hjemsamtalerne? Skal 
de lægges fast, så de foregår indenfor en 
fastsat periode? Dette tages op igen på et 
skolebestyrelsesmøde. 
 
Hvordan lægger man lektier på ugeplan? Det 
skal være den dag, lektien er til. Nogle har 
skrevet lektien til den dag, det blev givet for. 
 
Registrering af fravær. Hvordan fungerer 
det? Det er som besked på AULA til læreren.  
 
SSP har været med på forældremøder på 7. 
og 8. årgang samt i de ældste specialklasser.  
 
Lærernes sprogbrug – på mellemtrinnet. Der 
har været noget fremme om at der kan være 
et lidt upassende sprogbrug/at der snakkes 
grimt til eleverne. 
 
Mange elever cykler uden cykelhjelm. 
Opfordring til at den anvendes. 
 
 
 
 



 
Rengøringsstandarden er ikke 
tilfredsstillende.  
 
Der er taget kontakt til teknisk-drift- og 
anlæg vedrørende rengøringsstandarden. 
 
 
Lagunen: Der er ved at være fyldt godt op i 
Lagunes lokaler. Der er pt. 11 klasser og 13 
lokaler, men udviklingen går i en retning af, 
at der kommer flere og flere elever til. Der er 
fokus på, hvordan specialafdelingen i Struer 
Kommune skal se ud i fremtiden. 
 
Skolekoncerter: Punktet udsættes 
 
FRU-møde. Carsten Borrisholt har været til 
dette møde. Børne-/ungepolitikken er klar. 
Temadag om specialundervisning for 
politikerne. Det skyldes, at Struer Kommune 
har flere elever i specialundervisningen end 
landsgennemsnittet. 
Der er snak om Mind my mind-projektet skal 
fortsætte.  
1,5 mio til læringsmiljøer. Fokus på 
bevægelse. Hvordan midlerne skal uddeles, 
skal man have fundet en løsning på. 
 
Kommunalbestyrelsen har planer om at søge 
om, at Struer Kommune kan blive ”Fri-
kommune” indenfor skoleområdet. 
Analyse af SFO/Special-SFO.  
Snak om struktur samt økonomien. Der er et 
fald i antallet af elever i SFO´erne i 
kommunen. 
 
 

6. Skolens sorgplan 
 

Sorgplanen er nyrevideret og præsenteret 
for personalet. Planen vises frem på næste 
skolebestyrelsesmøde. 
 

7. Principper for Meddelelsesbogen: 
 

 Ledelsen præsenterer udkast til 
principper til drøftelse og beslutning. 
 

Casper gennemgik udkastet til 
meddelelsesbogen. 
Der er sket en ændring i forhold til 
elevplanen. Nu laver man Meddelelsesbogen.  
Der er ikke mange lovmæssige krav til 
Meddelelsesbogen. Den skal være mindre 
”dokumentationstung” Meddelelsesbogen 
skal udvikles og anvendes som et 
dialogbaseret værktøj. Meddelelsesbogen 
skal være fremadskuende.  
Der arbejdes videre med principperne for, 
hvordan meddelelsesbogen skal fungere. 
 



 
8. Handleplan for elevernes faglige 

udvikling: 
 
 

 Ledelsen præsenterer udkast til 
handleplaner. 

 Enkelte dele kræver skolebestyrelsens 
involvering, herunder forældres 
bidrag til læsetræning og til 
forebyggelse af skolefravær. 

 Der gives også en status på 
elevfravær, som er skolens store 
indsatsområde i 2022/2023. 
 

Udsættes til næste møde 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

9. Sociale (fælles)arrangementer på 
skolen.  
 

Det kan være vanskeligt at lave musical på 
skolen, da vi ikke længere har personalet til 
det, men der vil blive arrangeret 
fællesarrangementer i skoleåret. 

10. Punkter til næste møde: 
 

 Principper for fritagelse af elever uden 
for skolens ferieperioder. 

 

 

 

 

 


